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1.  Blz. 1 van het RVS. Daar wordt bij punt 2 voorgesteld het scenario recycletarief verder 

uit te werken (scenario 3. Prijsprikkel, blz.23 van het achtergronddocument). Er wordt 

op blz. 11 van dit document ook gesproken van recycle systemen, moet daar ook een 

keuze uit gemaakt worden en/of hangt een recyclesysteem samen met recycletarieven? 

Wat verwacht u in deze van ons ? Kunt u dit toelichten? 

antwoord  Het recycletariefsysteem en recycletarieven hangen met elkaar samen. 

We vragen van u om toestemming om het recycletarief verder uit te werken.  

 

De informatie die nu voor u ligt, is op basis van de ervaringen elders in het land. In de 

uitwerking worden de consequenties voor Medemblik in kaart gebracht. Op basis van de 

uitwerking kunt u vervolgens beoordelen of het recycletarief een logische vervolgstap is 

voor de gemeente Medemblik om de doelstellingen op het gebied van afvalscheiding en 

duurzaamheid (circulaire economie) en kostenbeheersing te bereiken. 

 

2. Blz. 12, punt 3.4.6.  Er is in Nederland veel ervaring op het gebied van recycle systemen 

en tarieven. Kunnen wij daar inzicht in krijgen om een goede keuze te kunnen maken? Is 

daar informatie over beschikbaar? 

Antwoord Op bladzijde 18 van het achtergronddocument staat de afbeelding welke gemeenten in 

Nederland al het recycletarief hebben.  

De informatie die in de documenten staat, is op basis van de ervaringen van deze 

gemeenten. Zoals we hierdoor bijvoorbeeld weten dat er in de beginperiode extra 

aandacht aan handhaving en afvalcoaching moet worden gegeven. En dat de 

hoeveelheid restafval met dit systeem daalt. 

 

3. Blz. 15, onder het kopje “Service”, past daarbij ook het eventueel invoeren van een 

kleine oranje rolemmer voor ouderen en alleenstaanden? Kunnen wij dit als individuele 

gemeente van het HVC vragen? Graag ook een toelichting bij het antwoord wat o.a. de 

consequenties hiervan zijn. 



 

 

Antwoord Dit onderwerp kunnen we meenemen bij de verdere uitwerking van het scenario 

recycle-tarief om de mogelijkheden hiervan in beeld te brengen. 

4. Blz. 23,wat wordt met punt 3 “Papier herzien” bedoeld? 

antwoord De papierinzameling is nu relatief duur door onder andere dat: 

- diverse verenigingen gesubsidieerd worden via de afvalstoffenheffing. Zij ontvangen 

een standaard vergoeding per ton in ruil voor het leveren van vrijwilligers die als 

belader helpen bij de inzameling van het papier. De kosten die hiermee gepaard gaan 

zijn echter hoger dan de opbrengst die het papier oplevert; 

- er op dure tijden (avonden en weekenden) wordt ingezameld; 

- er per kern of wijk wordt ingezameld. Nu stopt de inzameling bij de grens van de wijk 

of kern, terwijl het efficiënter kan zijn om in de volgende wijk of kern ook gelijk in te 

zamelen; 

- er iedere twee weken wordt ingezameld. 

 

Het huidige inzamelsysteem is duur. Dit vraagt om keuzes om de inzameling efficiënter 

in te richten. Dit is een onderwerp in de uitwerking. 

 

 

 

 


